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Tisztelt Tagság! Tisztelt Klubvezetők!  

 

1. 2024. ŐSZ 

Reméljük rövidesen minden klubunkban folytatódnak az edzések, visszaállnak a ’mindennapok’. 

Szövetségünkre, és így sok klubunkra komoly események, sűrű programok várnak. 

A következő pontokban elkezdjük az információk küldését. Kérjük türelmeteket, igyekezni fogunk a hiányzó 

információkat mielőbb elküldeni, illetve a későbbi eseményeink kiírásait időben eljuttatni hozzátok. 

Korábban módosítottuk a kyu vizsgadíjakat, ezt az infót újra elküldjük, illetve a mellékletben találjátok az ennek 

megfelelően módosított Övvizsga jegyzőkönyvet, amelyen ha beírjátok az új fokozatokat, akkor automatikusan 

megjelenik a helyes regisztrációs díj.  

Kérjük, szeptember 1. utáni vizsgáknál ezt használjátok ‐ mellékelve! 

2. Palóc Kupa 2024 

Mellékeljük a kiírást és a nevezési lapot. 

A Palóc Kupa előkészítéséhez nagy segítség lenne, ha visszajeleznétek, hogy idén várhatóan tudtok‐e majd csapatot 

is indítani a kérdezett kategóriákban. 

Ezt google űrlapon tudjátok megtenni. Kérjük, válaszoljatok, és a határidő után pár nappal értesítünk benneteket, 

hogy mely csapatversenyszámot tudjuk megrendezni. 

Válaszotokkal nagyban segítitek a Salgótarjáni klub és Józsa Barna munkáját. Köszönjük! 

Az űrlap linkje: 

https://forms.gle/cmnnLBW33ComYgKx5  
 

3. Hungarian JKA Autumn Camp 2024 – Naka sensei vezetésével. 

Összeállt a program – a korábbi évekhez hasonlóan ‐, sajnos nem sokkal utána részben bizonytalan is lett (csütörtöki 

edzés). Így sajnos a csütörtöki edzéssel még további feladataink vannak. 

Tekintsétek alapnak, előzetes információnak és reméljük, hamarosan véglegesedik, és utána, vagy bármilyen 

változás esetén azonnal értesítünk benneteket. 

Köszönjük a megértéseteket és a türelmeteket, remélve, hogy a szervezés, a részvétel tervezése így is elkezdhető. 

4. Funakoshi Gichin World Championships – JKA VB Gunmában (Takasaki) 

Lassan összeállnak a részletek. 

Végül 18 versenyző, 4 edző és 3 versenybíró, valamint kísérő szülők utaznak az októberi Funakoshi Gichin Kupára, a 

JKA Világbajnokságra, Japánba. 
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A hagyományos válogatott edzőtábort a hétvégén, péntek és vasárnap között tartottuk Jászberényben.  

A táborban közel 40 versenyzőnk gyakorolt. A helyszín az Y Ház és a Jász‐Plasztik Aréna. Köszönjük a helyi 

klubvezető, Botos Zoltán és a JP Aréna segítségét. 

 

5. Ippon Shobu Magyar Bajnoskság – Eger 

A verseny időpontja november 9, helyszíne Eger. 

A kiírás egyeztetés, előkészítés alatt van. 

 

6. Saino Kupa 

A kijelölt időpontban, december 7‐én rendezi a Saino SE a hagyományos évzáró versenyét Gödöllőn, mely 

szövetségünk utánpótlásának kiemelt versenye. 

A versenykiírást később küldjük. 

Készítsétek rá kezdő versenyzőiteket is. Jó alkalom lehet arra, hogy a fiatalabb karatékák is megismerkedjenek a 

karate versenyek légkörével. 

 

7. 50 éves a JKA Karate‐dó Magyarországon 

50 éve gyakoroljuk a JKA karatét hazánkban. 

Sok mester tanított bennünket és mi is igyekszünk tovább adni az ismereteinket. 

Mára a JKA karate teljes palettáját gyakoroljuk. Egyre bővítjük ismereteinket, de ezen az úton nem lehet, nem 

szabad megállni. 

 

A karatéval ünneplésnek két fontos állomása volt már ebben az évben. A Palóc Gasshuku Ogura, Sawada és Ohta 

mesterekkel, és a Budapest Gasshuku 2024, melyen Kurihara mester és Chubachi mester osztották el a feladatokat 

és segítettek bennünket. Idén közel 240 résztvevő volt a kiemelt edzőtáborunkban, akik 10 országból érkeztek. 

Ehhez csatlakozik október elején a 3. Naka mester által vezetett őszi edzőtábor, használjuk ki ezt a lehetőséget is. 

Eddig 3 nagyobb szakasz volt a hazai JKA karatéban. Az első a kezdetek, és azokat az éveket Miyazaki mester 

felügyeletével edzettük végig. Ebben a periódusban sok segítséget kaptunk egyrészt a belga karatésoktól, de meg 

kell említeni Peter Bürger német mestert is, akitől talán az első hiteles információkat kaptuk a japán működéséről, 

rendszeréről. 

Ezt követte egy hosszabb, és intenzívebb periódus, melyet Tanaka mester segített. Ennek az időszaknak a felvezetése 

volt Fujinaga mester sok éven át tartó önzetlen és rendszeres támogatása. 

Végül 2016‐tól Kurihara mester vezeti a táborainkat. (A Covid miatt 1 év kiesett, majd 2021‐ben Ohta mester segített 

ki bennünket, de idén már a 7‐ik nagy tábort vezette Kurihara sensei. Ebben az időszakban sok fiatal és tehetséges 

HQ instruktort is személyesen megismerhettünk. 

Közösen tudunk csak igazán értéket teremteni, és a közös edzések vezetnek el bennünket az eredményekhez. 

Legyünk büszkék erre az 50 évre, az elvégzett munkára, a megszerzett ismeretekre, az elért eredményekre, és a JKA 

karatéra. 

 

Szatmári Gábor ötletéből elindítottunk egy FB oldalt „Az első 50 év” névvel. 

Elkezdett működni, de engedjétek meg, hogy annyit kérjek még, hogy ha lehet, akkor az eseményeket annak 

megnevezésével, illetve az esemény dátumával tegyétek fel. A képeken szereplők neveit is jó lenne olvasni, 

természetesen figyeljünk a személyiségi jogokra. Persze néha a kevesebb több, ezért lehet, elég néhány, érdekes 

kép, és nem kell feltétlenül 30‐40 képet feltenni. 
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Szövetségünk szeretne egy önálló honlapot is elindítani, hasonló céllal, az 50 év dokumentálására. 

Itt időrendben követnénk a hazai eseményeket. Szeretnénk, ha ide olyan adatok, események kerülnének fel, amik 

biztosan úgy történtek (dokumentálható és nem csak az emlékezetre hagyatkozik). 

Nyilván ez ebben az évben nem lesz teljes, de ez később is bővíthető. A valós események, tényleges adatok 

számunkra nagyon fontosak a mai, a múltat (esetünkben a karate történelmet) nem mindig tisztelettel kezelő 

gyakorlattal szemben. 

Az ezzel kapcsolatos részletekről, illetve felhívásról, kérésről rövidesen értesítünk Benneteket. 

 

8. Egyéb 

Bár új érdeklődés a 2025‐ös rendezvényekre nem érkezett, de a versenynaptár összeállítása, egyeztetése 

megkezdődött. 

Ahogy az események váza összeáll, természetesen arról is értesültök, hogy mielőbb segíteni tudja a jövő év 

tervezését a klubotokban. 

 

Tisztelettel:  

A szövetség elnöksége  

(Forgó László, Pusztai Zsuzsa, Nagy Varjas László, Takács Csaba, Krepsz János) 


